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W  oficjalnym oddaniu do użytku 
drogi obwodowej miasta uczestniczyli 
między innymi wiceminister infrastruk-
tury Rafał Weber, wicewojewoda pod-
karpacki Radosław Wiatr, wicemarszałek 
województwa podkarpackiego Ewa 
Draus, reprezentujący posła Krzyszto-
fa Sobolewskiego dyrektor jego biura 
Paweł Ciszczoń, radni miejscy z  prze-
wodniczącym Bogusławem Potańskim 
i wiceprzewodniczącą Rady Miasta Bo-
żeną Kapuściak na czele. Wśród gości 
nie zabrakło przedstawicieli ARP, spółek 
miejskich, przedsiębiorców, przedstawi-
cieli urzędu miasta, a przede wszystkim 
wykonawcy obwodnicy, � rmy Strabag. 
Tę reprezentowali miedzy innymi, dy-
rektor oddziału rzeszowskiego � rmy 
Strabag Maciej Łukaszek oraz dyrektor 
finansowy rzeszowskiego oddziału 
Marcin Michalewicz. Obwodnicę po-
święcił dziekan dekanatu Tarnobrzeg    
ksiądz Adam Marek.

Jak zaznaczył prezydent Dariusz Bo-
żek, o obwodnicy Tarnobrzega mówiło 
się, gdy był jeszcze małym chłopcem. 
– Jednak to ostatnie lata przyniosły 
konkretne działania. Chociaż nie za-
wsze szczęśliwe. W kwietniu 2016 roku 
podpisano pierwszą umowę na bu-
dowę drogi obwodowej, wtedy z � r-
mą Energopol, a dzięki olbrzymiemu 
wsparciu województwa podkarpackie-
go Tarnobrzeg otrzymał na realizację 
tego zadania ponad 42 mln złotych. 
Niestety, rok późnej wykonawca ogło-

sił upadłość. Podjęliśmy karkołomne 
starania, chociaż wątpiono, że nam się 
uda, by jednak zawalczyć o tę drogę. 
Udało się. Tu podziękować trzeba wie-
lu osobom – mówił włodarz miasta, 
a  dziękując, zwrócił się do wicemar-
szałek województwa podkarpackiego 
Ewy Draus, która, jak zaznaczył, zawsze 
była sprzymierzeńcem tej sprawy. 
Podziękowania skierował także do 
marszałka województwa podkarpac-
kiego Władysława Ortyla, przy okazji 
przypominając o dodatkowym wspar-
ciu, wysokości 1 mln złotych, jakie do 
przekazanych wcześniej na budowę 
obwodnicy 42 mln dołożył Zarząd 
Województwa Podkarpackiego. Słowa 
podziękowania prezydent skierował 
także do wojewody podkarpackiej 
Ewy Leniart, ale przede wszystkim do 
szefów resortu infrastruktury, zwraca-
jąc się do obecnego na uroczystości 
otwarcia obwodnicy wiceministra in-
frastruktury Rafała Webera. 

– Była wola ze wszystkich stron, 
w tym Ministerstwa Infrastruktury, by 
obwodnicę Tarnobrzega wybudować. 
Pan minister Rafał Weber wspierał te 
nasze starania, wspierał także starania 
o  dodatkowe pieniądze. W  efekcie 
zasilono miasto dodatkowymi 12 mi-
lionami złotych z  rządowej rezerwy 
subwencji ogólnej – mówił prezydent 
Bożek. Jak dodał, bez wsparcia tak 
wielu osób i instytucji nie udałoby się 
spiąć wszystkich terminów i kosztów. – 

Dzięki wspólnym staraniom oddajemy 
dziś do użytku obwodnicę naszego 
miasta. Jak ważna to inwestycja, wspo-
minać nie trzeba. To nie tylko łącznik 
Tarnobrzega i Sandomierza, nie tylko 
odciążenie centrum miasta, ale droga 
ważna dla całego województwa.

O  wadze obwodnicy Tarnobrzega 
mówił także minister infrastruktury 
Rafał Weber: –  Wiem ile w  ostatnim 
okresie czasu, trudu i wysiłku musieli 
państwo włożyć w  to, by doprowa-
dzić to zadanie do końca. Było warto. 
Ta droga zmieni oblicze transporto-
we Tarnobrzega. Kierowcom umożli-
wi przejazd bez korków, da oddech 
mieszkańcom miasta. Każda droga to 
zwiększenie potencjału gospodarcze-
go miasta, regionu. Tego życzę Tar-

nobrzegowi, a  użytkownikom drogi 
bezpiecznego użytkowania. 

Zadanie inwestycyjne polegało na 
budowie w  granicach administracyj-
nych miasta drogi obwodowej, któ-
rej początek znajduje się w  drodze 
wojewódzkiej nr 871 (ul. Władysława 

Sikorskiego). Dalej obwodnica prze-
biega wzdłuż linii kolejowej, kończąc 
swój bieg na osiedlu Zakrzów, gdzie 
dowiązuje się do ronda w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 723 (al. Warszawska).

Całkowita długość obwodnicy, 
zgodnie z decyzją ZRID wydaną przez 
wojewodę podkarpackiego w  dniu 
29.01.2021 r., wynosi 9 km.

Zakres robót obejmował, oprócz 
głównego zadania, czyli budowy jed-
nojezdniowej obwodnicy, także prze-

budowę dróg istniejących wraz z bu-
dową skrzyżowań, budowę dróg ob-
sługujących przyległy teren, zjazdów 
indywidualnych i publicznych, ciągów 
pieszo-rowerowych, chodników, zatok 
autobusowych itp. W  ramach inwe-
stycji wybudowano także systemu 
odwodnienia, przejść dla zwierząt, 
sieci kanalizacji deszczowej, zbiorni-
ków retencyjnych, a  także ekranów 
akustycznych i przeciwolśnieniowych. 
Wykonano nasadzenia nowej zieleni. 
Zakres robót obejmował też montaż 
barier ochronnych, oznakowanie po-
ziome i pionowe drogi, budowę sieci 
elektroenergetycznej, przebudowę 
istniejącej infrastruktury technicznej 
(linie elektroenergetyczne, sieć wodo-
ciągowa, sieć kanalizacyjna, gazowa, 
teletechniczna, odwodnienia), prze-
budowę sieci melioracji szczegółowej, 
budowę kanału technologicznego.

Wartość zadania inwestycyjnego 
wyniosła łącznie: 78 987 234,73 zł

(w  tym roboty budowlane wraz 
z  aneksami, odszkodowania za wy-
właszczenia, roboty towarzyszące pra-
com budowlanym, nadzór inwestorski, 
dokumentacja projektowa wraz z nad-
zorem autorskim, studium wykonalno-
ści, promocja projektu, gestorzy sieci)

Do� nansowanie zadania łącznie: 55 
204 582,69 zł

w tym:
• dotacja Województwa Podkarpac-

kiego:  1 000 000 zł
• bezzwrotna pomoc z  budżetu 

państwa, tzw. subwencja ogólna: 11 
763 054 zł

• dofi nansowanie z  Regionalnego 
Programu Operacyjnego Wojewódz-
twa Podkarpackiego na lata 2014-2020: 
42 441 528,69 zł

Wkład własny: 23 782 625,04 zł

Projekt strategii podlega 
konsultacjom z: sąsiednimi 
gminami: Grębów, Gorzyce, 
Baranów Sandomierski, Nowa 
Dęba, Sandomierz, Łoniów, 
Koprzywnica, lokalnymi part-
nerami społecznymi i  go-
spodarczymi, mieszkańcami 
miasta Tarnobrzega, a  także 
z  dyrektorem regionalnego 
Zarządu Gospodarki Wodnej 
w  Rzeszowie – Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie, zgodnie z  zapisami 
ustawy z dnia 6 grudnia 2006 
r. o zasadach prowadzenia po-
lityki rozwoju (t.j. Dz. U. z 2021 r. 
poz. 1057 z późn. zm.).

Mieszkańcy Miasta Tarno-
brzega oraz ww. podmioty 
mogą wziąć udział w konsul-
tacjach poprzez:

1. złożenie wypełnionego 
formularza zgłaszania uwag, 
osobiście w  Urzędzie Mia-
sta Tarnobrzega, ul. Adama 
Mickiewicza 7, Biuro Obsługi 
Interesanta, sektor A, sala 1, 
stanowisko nr 5;

2. przesłanie skanu wy-
pełnionego formularza zgła-

szania uwag drogą elektro-
niczną na adres e-mailowy: 
strategia@um.tarnobrzeg.pl;

3. przesłanie wypełnio-
nego formularza zgłasza-
nia uwag na adres: Urząd 
Miasta Tarnobrzega, ul. 
Tadeusza Kościuszki 32, 39-
400 Tarnobrzeg, w  okre-
sie realizacji konsultacji
(o  terminowości decyduje 
data wpływu);

4. złożenie wypełnione-
go formularza zgłaszania 
uwag drogą elektroniczną 
poprzez przesłanie skanu 
dokumentu za pośrednic-
twem system ePUAP, adres 
skrzynki podawczej na e-pu-
ap /43m87xibay/skrytka.

Nieprzekazanie opinii 
w ww. terminie oznacza re-
zygnację z jej przedstawienia.

Projekt „Strategii Rozwo-
ju Miasta Tarnobrzega do 
2030 roku” oraz formularz 
zgłaszania uwag zostały 
wyłożone do publicznego 
wglądu w  siedzibie Urzę-
du Miasta Tarnobrzega, 
ul. Adama Mickiewicza 7, 

Biuro Obsługi Interesanta, 
sektor A, sala 1, stanowisko 
nr 5, a  także zostały udo-
stępnione na stronie in-
ternetowej Urzędu Miasta 
Tarnobrzega oraz w  Biule-
tynie Informacji Publicznej 
Urzędu Miasta Tarnobrzega.
W terminie 30 dni od upły-
wu terminu zamknięcia 
konsultacji na stronie inter-
netowej Miasta Tarnobrze-
ga (www.um.tarnobrzeg.pl) 
oraz w Biuletynie Informacji 
Publicznej Urzędu Miasta 
Tarnobrzega zostanie za-
mieszczone sprawozdanie 
z  przebiegu i  wyniki kon-
sultacji, wraz z wniesionymi 
w  trakcie konsultacji uwa-
gami oraz odniesieniem się 
do nich z uzasadnieniem ich 
przyjęcia lub odrzucenia.

Ponadto spotkanie konsul-
tacyjne ww. dokumentu dla 
wszystkich zainteresowanych 
odbędzie się 28.11.2022 r. 
o  godz.14.00 w  Tarnobrze-
skim Parku Przemysłowo-
-Technologicznym, al. War-
szawska 227B.

Wyróżnieni małżonkowie mogą się pochwalić 
nie lada stażem w małżeńskim stanie. Trzynaście 
par świętuje w tym roku jubileusz 50-lecia pożycia 
małżeńskiego, jedna para małżeństwem jest rok 

dłużej, a kolejna wspólną drogą kroczy już od 58 
lat. Odbierając medale i gratulacje małżonkowie 
nie kryli wzruszenia. Przed laty ślubowali sobie, że 
uczynią wszystko, by ich małżeństwa były zgodne, 
szczęśliwe i  trwałe. I  tych słów dotrzymali. Do-
stojnym jubilatom prezydent miasta życzył, by 
nadal szli drogą życia ramię w ramię, byli dla sie-
bie oparciem, nie ustawali we wzajemnej miłości 
i szacunku. 

– Parząc na Państwa, widzę, że po pięćdziesięciu, 
a nawet więcej, wspólnie przeżytych latach nadal 
można być młodym, szczęśliwym, pełnym energii 
i  życia – do świętujących małżeńskie jubileusze 

zwrócił się prezydenta Tarnobrzega Dariusz Bożek. 
Dodał, że każda z par jest pięknym świadectwem 
dla młodych pokoleń, dowodem na to, że miłość 
pozwala przezwyciężyć wiele, dźwignąć wszyst-
ko. – Pokazujecie, jak powinno się żyć, żeby przez 
pięćdziesiąt lat ze sobą być i nadal się kochać.

Podczas uroczystości wzniesiono toast szampa-
nem, odśpiewano jubilatom „Sto lat”. Nie zabrakło 
występu artystycznego oraz pamiątkowej fotogra� i.

Obwodnica oddana do użytku
W poniedziałek, 7 listopada, pierwsze samochody przejechały obwodnicą Tarnobrzega. – Jesteśmy świadkami wydarzenia historyczne-

go, na które Tarnobrzeg czekał bardzo długo – mówił podczas uroczystego otwarcia drogi prezydent Tarnobrzega Dariusz Bożek.

Prezydent zaprasza do konsultacji
Do 9 grudnia można jeszcze wziąć udział w konsultacjach projektu „Strategii 

Rozwoju Miasta Tarnobrzega do 2030 roku”.

W pięknych wnętrzach Muzeum – Zamku Tarnowskich w Tarnobrzegu w środę, 17 listo-
pada, odbyła się uroczystość wręczenia nadanych przez prezydenta RP Medali za Długo-
letnie Pożycie Małżeńskie. Te z rąk prezydenta Tarnobrzega Dariusza Bożka, w obecności 
kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Urzędu Miasta w Tarnobrzegu Krystyny Rycombel, 
odebrały świętujące jubileusz pary. 

Sto lat złotym parom! 
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Wielkopowierzchniowe malowidło na ścianie najstarszej 
tarnobrzeskiej szkoły, Liceum Ogólnokształcącego im. 
Mikołaja Kopernika, to pomysł autorstwa urodzonego 
w  Tarnobrzegu plakacisty, Michała Stępnia, zgłoszony 
do Tarnobrzeskiego Budżetu Obywatelskiego w edycji 
2022 w kategorii projekt mały. Wyróżniający się pośród 
zadań głównie inwestycyjnych ciekawy pomysł zyskał 
poparcie mieszkańców, a uzyskana przez niego liczba 
głosów pozwoliła na jego realizację. Mural już zdobi 
ścianę liceum. – Szkoda jedynie, że nie znajduje się 
w miejscu bardziej eksponowanym, tak by mogli go po-
dziwiać nie tylko licealiści i pracownicy szkoły. Naprawdę 
na to zasługuje. Ale dokładnie rozumiem zamysł artysty, 
by malowidło zdobiło właśnie to miejsce – mówi Dariusz 
Bożek prezydent Tarnobrzega.  

Jak zaznaczył we wniosku sam autor, Michał Stępień, 
projekt muralu powstał z miłości do Tarnobrzega i dumy 
z  bycia jego mieszkańcem. Autor w  swoim projekcie 
nawiązał do historii miasta – jednym z  głównych ele-
mentów muralu jest herb Tarnobrzega, Leliwa, w  malo-
widło wkomponowana została także dewiza herbowa 
rodu Tarnowskich, „Tendite in astra viri”, czyli „dążcie do 
gwiazd, mężowie”. Nie zabrakło odniesienia do walorów 
przyrodniczych miasta, których symbolem stało się Jezioro 
Tarnobrzeskie, mające również symbolizować możliwości 
ciągłego przeobrażania się – wartość tkwiącą w pracy nad 

sobą. Dlatego też ściana budynku liceum uznana została 
przez autora projektu za idealne miejsce dla tegoż malowi-
dła. Ma ono inspirować młodzież szkolną oraz mieszkańców 

Tarnobrzega do ciągłego rozwoju. W  projekcie ważnym 
elementem jest także kosmos, ściśle związany z patronem 
liceum, Mikołajem Kopernikiem. Nawiązuje on do nieogra-
niczonych perspektyw stojących przed młodymi ludźmi.

Mural wykonała agencja HELT Przemysław Potoczny 
z Zabrza. Koszt zadania zamknął się w kwocie 16 tys. zł 
netto.
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Po dwóch latach przerwy spowo-
dowanych restrykcjami nałożonymi 
w  zawiązku z  pandemią, mieszkańcy 
Tarnobrzega znów mogli wspólnie 
i tłumnie świętować Narodowe Święto 
Niepodległości 11 Listopada. Zarówno 
na mszy świętej w  intencji ojczyzny 
odprawionej w kościele Dominikanów, 
a później na wiecu patriotycznym przy 
pomniku marszałka Józefa Piłsudskie-
go, pojawiły się nie tylko delegacje, 
przedstawiciele urzędów, miejskich 
instytucji, szkół, stowarzyszeń, ale 
przede wszystkim mieszkańcy mia-
sta. Wystawiono poczty sztandarowe, 

a  uroczystości uświetniła Miejska Or-
kiestra Dęta. Do uczestników uroczy-
stości zwrócił się prezydenta miasta. 

– Jesteśmy dzisiaj w takim czasie, że 
historia może nie tyle się powtarza, co 
powinna być nauczycielką życia. Pol-
ska 2022 roku powinna być jednością. 
Powinna dojrzeć, gdzie są przyjaciele, 
a gdzie wrogowie. Dzisiaj, kiedy nawar-
stwia się wiele problemów, najwyższy 
czas zobaczyć, że obok nas stoi nie 
wróg, tylko przyjaciel. Mimo że jest tak 
inny, ma tak inne problemy. Może w tym 
szaleństwie, jakie jest wokół nas, zoba-
czymy wreszcie drugiego człowieka? 

Może wreszcie rzeczy wielkie przysłonią 
rzeczy małe i podłe – mówił prezydent 
Tarnobrzega Dariusz Bożek w okoliczno-
ściowym przemówieniu. Oficjalną cześć 
piątkowych uroczystości zwieńczyło zło-
żenie przed pomnikiem marszałka kwia-
tów oraz oddanie honorów sztandarami.

Nieco mniej oficjalne wydarzenia 
z  okazji jedenastolistopadowego 
święta, a  adresowane do całych ro-
dzin, odbywały się na terenie parku 
dzikowskiego, w  siedzibie Centrum 
Natura 2000 oraz w  Zamku Tarnow-
skich. Tuż przed południem na starcie 
stanęli uczestnicy biegu historyczne-

go „Dzieci dla Niepodległej”. Sporto-
we zmagania parkowymi alejkami na 
symbolicznym dystansie 1918 m to ini-
cjatywa Stowarzyszenia Domy Dziec-
ka w  Skopaniu, które przy wsparciu 
zaprzyjaźnionych instytucji   każdego 
roku podejmuje się organizacji tej 
sportowo-patriotycznej rywalizacji. 
W tym roku do wspólnego świętowa-
nia włączyło się ze swoją przyrodni-
czo-edukacyjną propozycją także Cen-

trum Natura 2000, które zaprosiło na 
ciekawy spacer po parku dzikowskim 
oraz do zwiedzania swej siedziby. Na 
wszystkich w  parkowej scenerii cze-
kała strefę wolontariuszy z  wieloma 
atrakcjami. Były kiermasze, zabawy, 
konkursy, a także ciepły posiłek. Tarno-
brzeskie świętowanie  niepodległości 
zwieńczyło tradycyjne wspólne śpie-
wanie pieśni patriotycznych w  pięk-
nych wnętrzach Zamku Tarnowskich.

Zwycięski projekt, mający koszto-
wać przeszło 1,7 mln, znalazł popar-
cie 1420 głosujących tarnobrzeżan. 
Wygrał zarówno głosowanie interne-
towe, jak i tradycyjne, w lokalach wy-
borczych. Szacunkowy koszt realizacji 
projektu wynosi 1 726 000 zł. 

Na drugim miejscu znalazł się pro-
jekt „Wykonanie ujęcia wód siarczko-
wych dla potrzeb ośrodka leczniczo-
-rekreacyjnego nad Jeziorem Tarno-
brzeskim”. Poparło go 497 osób. Na 
kolejnym, trzecim miejscu uplasował 
się projekt „Siarkowiec – Osiedle Ma-
rzeń z poparciem 362 głosujących.

Spośród małych projektów zreali-
zowane zostaną następujące: 

– „Będzie Bezpieczniej” 

„Wykonanie monitoringu i  oświe-
tlenia strefy rekreacyjnej placu zabaw 
i siłowni przy ulicy Kopernika”

„Budowa parkingu przy Szkole 
Podstawowej nr 11”

„EKO Targowa 13”
„Kontynuacja zagospodarowania 

Rodzinnego parku rekreacji na Osie-
dlu Miechocin w Tarnobrzegu” 

„Maszt dzwonowy”
„Monitoring terenu i  strefy rekre-

acyjnej przy Szkole Podstawowej nr 
10” 

„Piastów segreguje odpady” 
„Podest – molo”
„Poprawa bezpieczeństwa na 

osiedlu Ocice poprzez wykonanie 
oświetlenia”

„Poprawa estetyki osiedla Nagna-
jów”

„Relaks na terenach zielonych osie-
dla Przywiśle – kontynuacja”

„Remont Alei Lipowej na Osiedlu 
Dzików etap II” 

„Siłownia na Dębowej Polanie – II 
etap”

„Stół do tenisa stołowego nad Wi-
słą”

„Ułożenie kostki brukowej w altanie 
ogrodowej. Ułożenie kostki (chodnik) 
do altany ogrodowej” 

„Wykonanie i montaż bramy wjaz-
dowej do remizy OSP”

„Zielona wyspa w centrum miasta 
– strefa zabaw i  relaksu w  centrum 
Tarnobrzega”.

Szacunkowy koszt realizacji 17 powyż-
szych projektów wynosi 319 579,41 zł. 

W sumie w głosowaniu na BO na 
2023 rok wzięło udział 3152 tarno-
brzeżan – 1726 osób w  głosowaniu 
internetowym i  1426 w  bezpośred-
nim.

– Te dwie ławeczki to swoiste pomni-
ki przypominające postaci, które niero-
zerwalnie związane są z Tarnobrzegiem, 
które tworzyły historię naszego miasta. 

Stan kamiennych ławek wyma-
gał prac renowacyjnych, a obok 
dużych, poważanych inwestycji 
także działania mające na celu 
odnowę miejsc pamięci i upa-
miętnień są naszym zadaniem. 
Prace wykonano w  ramach 
bieżących napraw i remontów 
– mówi prezydent Tarnobrzega 
Dariusz Bożek.  

Przypomnijmy, kamienne ła-
weczki w  przestrzeni miejskiej 
funkcjonują już od dziesięciu lat. 
Pierwsza, ławeczka Jana Słomki, 
wójta Dzikowa, chłopskiego działacza 
społecznego i gospodarczego w Galicji, 
powstała w 2012 r., w 170. rocznicę uro-
dzin i 80. rocznicę śmierci Jana Słomki, 
w 100 lat od pierwszego wydania „Pa-
miętników Włościanina” jego autorstwa. 
Z tej okazji Rada Miasta Tarnobrzega usta-
nowiła rok 2012 Rokiem Jana Słomki .

Druga, ławeczka prof. Stanisława 
Pawłowskiego, powstała w 2013 roku, 
w 60. rocznicę odkrycia polskich złóż 
siarki, a  upamiętnia zarówno same-
go odkrywcę, wybitnego naukowca, 
geologa, geofizyka, którego badania 
zapoczątkowały powstanie Tarnobrze-
skiego Zagłębia Siarkowego, jak też 

odkrycie tarnobrzeskich złóż. Rzeźba 
przedstawia postać profesora trzy-
mającego w  dłoniach pierwszą wy-
dobytą bryłę tego surowca. Ławeczka 

powstała z inicjatywy Stowarzyszenia 
Inżynierów i  Techników Górnictwa – 
Oddziału Tarnobrzeg, które sfinanso-
wało jej wykonanie.

Autorem obydwu ławek jest artysta 
plastyk Krzysztof Kołek, a wykonane są 
z piaskowca. Przeprowadzone w ostat-
nich dniach prace renowacyjne wyko-
nywane były pod nadzorem artysty, 
a polegały na umyciu i zaimpregnowa-
niu ławeczek specjalistycznymi środka-
mi do kamienia. Przy okazji odtworzono 
też zniszczone przez wandali drewniane 
siedziska. Prace stolarskie wykonał tarno-
brzeski rzemieślnik Bogusław Kowalczuk. 
Koszt renowacji wyniósł 3343 zł brutto.

Mieszkańcy wybrali 
projekty do realizacji

Dotyczący 7 tarnobrzeskich osiedli: Ocic, Wielowsi, Zakrzowa, Sobowa, Serbinowa, Przywiśla i Mie-
chocina projekt „Bezpieczne i przyjazne miejskie ulice — nowe drogi i chodniki dl   a mieszkańców” 
wygrał głosowanie na Tarnobrzeski Budżet Obywatelski na 2023 rok.Ławki po renowacji 

Stojące w centrum Tarnobrzega przy placu dr. Antoniego Suro-
wieckiego dwie charakterystyczne kamienne ławki z postaciami 
osób, które wpisały się w historię miasta, profesora Stanisława Paw-
łowskiego oraz wójta Dzikowa Jana Słomki, poddano renowacji. Pia-
skowiec, z którego są wykonane, odzyskał naturalny kolor. Odtwo-
rzono także drewniane siedziska.

Tarnobrzeżanie tłumnie uczcili 
Święto Niepodległości

– Polska 2022 roku powinna być jednością – do uczestników miejskich obchodów Narodowego Świę-
ta Niepodległości 11 Listopada mówił prezydent Tarnobrzega Dariusz Bożek podczas okolicznościowe-
go przemówienia przed pomnikiem marszałka Józefa Piłsudskiego.

Naprzód, w kierunku gwiazd
Na ścianie Liceum Ogólnokształcącego im. M. Kopernika w Tarnobrzegu powstał niezwykły mural. 

Zadanie zostało wykonane w ramach Budżetu Obywatelskiego, edycja 2022.




